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Роль частных и публичных институтов предпринимательского права в обеспечении баланса отношений
Высокое административное давление на предпринимательство с целью обеспечения его подконтрольности и 

управляемости, а не гарантий предпринимательских свобод негативно влияет на развитие этого вида экономической 

деятельности в России. Что можно сделать в этой сфере, дабы изменить сложившуюся ситуацию? Пути решения этого 

животрепещущего вопроса обосновываются автором статьи. 

Ключевые слова: предпринимательство, предпринимательская деятельность, предпринимательское право, правовое 

регулирование в сфере предпринимательства.

Nadezhin Nikolay N., Deputy Director of the Moscow Regional Branch of the Russian Presidential Academy of National 

Economy and Public Administration (RANEPA), PhD (Law), Associate Professor

The Role of Private and Public Entrepreneurial Law Institutions in Ensuring a Balance of Relationships
High administrative pressure on entrepreneurship aimed at securing its controllability and manageability rather than guarantees 

of entrepreneurial freedoms is negatively affecting the development of this economic activity type in Russia. What can be done in 

this sphere to change the existing situation? The author of the article justifies solutions of this burning issue.

Keywords: entrepreneurship, entrepreneurial activities, entrepreneurial law, legal regulation of entrepreneurship.




